
Zápis osadního výboru Pěkov 

konaného 22. března 2023 v zasedací 

místnosti v Pěkově 
 

Přítomní: Bc. Jakub Pokorný (předseda výboru) Ing. Norbert Marel, Milan 

Kozár, Eva Vacková, Zdeněk Pohl 

 

Omluveni: Ivan Konečný, Vladimír Vacek 

 

Host: Radek Starý (místostarosta města) 

 

Program: 

Předseda OV Jakub Pokorný přivítal zástupce vedení města místostarostu Radka Starého. 

 

1. Hřiště v Pěkově 

 

Předseda výboru se dotázal místostarosty města, v jaké fázi je výstavba hřiště 

v Pěkově. 

Místostarosta ubezpečil, že s hřištěm v Pěkově se počítá. Nyní jde do zastupitelstva 

města projekt, který se výstavbou hřiště v Pěkově zabývá. Pokud vše půjde dobře, tak 

příští rok 2024 se bude moci začít s výstavbou. 

 

 

2. Spolupráce osadního výboru a města Police nad Metují v následujícím období. 

Předseda výboru ubezpečil, že nový osadní výbor chcce aktivně spolupracovat 

s vedením města a především dotáhnou svůj hlavní cíl. Tedy vystavět nové hřiště 

v Pěkově. 

 

 

3. Osadní výbor souhlasí a doporučuje odkup obecních parcel č. 272/6 – m2 a 191/4 – 

62 m2 a 38/1 20 m2 manželům Pilařovým. Projednáno elektronicky 

 



4. Osadní výbor souhlasí a doporučuje prodej obecní parcela 116/2 o výměře 2266 m2 

Janu Pataki. Projednáno elektronicky. 

 

5. Předseda OV informoval o změně úklidy bývalé školy v Pěkově. Paní Lada Sirková po 

dvanácti letech končí s úklidem ve škole a nahradí ji pan Jaroslav Prokop.  

 

Jednání bylo ukončeno v 18:30 hod. 

 

 

Jakub Pokorný 

     předseda 


